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Voorwoord 
  
Voor u ligt het jaarverslag van Stichting Dierenvoedselbank Amersfoort e.o. Door 
middel van dit jaarverslag willen wij de lezer inzicht geven over het reilen en zeilen 
van onze stichting in het jaar 2015.  
Dit is ons eerste jaarverslag, en daarom willen wij ook even toelichten wie wij zijn en 
wat we doen. Ons bestuur bestaat uit 3 mensen, en daarnaast zo’n 10 vrijwilligers.  
Ons doel is mensen met een inkomen onder het bestaansminimum te ondersteunen 
door het verstrekken van dierenvoeding en dierbenodigdheden.  
Wij zijn volledig afhankelijk van donaties, en krijgen geen subsidies.  
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Activiteiten 
 

Het jaar 2015 was in vele opzichten een succesvol jaar. Een opsomming van onze 
activiteiten vindt u hieronder. 
 
Januari - mei 2015: 

- In de eerste maanden van 2015 deden wij het werk wat wij nu als stichting 
doen als particulier initiatief. Daar de vraag naar onze dienst zo groot was en 
wij als stichting nog meer zouden kunnen betekenen besloten wij om ons als 
stichting te laten inschrijven bij de Kamer van Koophandel.  

- We laten een logo ontwerpen. 
- Er wordt een facebookpagina aangemaakt. 

 
April 2015: 

- Deze maand hebben wij contact gehad met een notaris. Naar aanleiding van 
dit contact hebben wij besloten om onze werkzaamheden onder te brengen in 
een stichting. 

- Het bestuur wordt samengesteld.  
 
Juni 2015: 

- Op woensdag 3 juni heeft notaris mr. F.T. Vellenga onze stichting ingeschreven 
bij de Kamer van Koophandel en zijn alle statuten getekend. 

- Op 22 juni mochten wij onze eerste officiële cliënt inschrijven. 
- Onze website is in de lucht. 

 
Augustus 2015: 

- Onze stichting begint wat bekender te worden en dit resulteert in een groot 
artikel in het AD. Dit krantenartikel zorgt voor een enorme boost van onze 
naamsbekendheid. RTV Utrecht benaderd ons voor een interview op de radio 
en daar maken we uiteraard graag gebruik van. De donaties stromen 
vervolgens binnen. 

- Er wordt contact gelegd met dierenwinkels, dierenartsen en supermarkten. 
 
September 2015: 

- Deze maand is contact gelegd met Lilianne van Doorne van “Stichting 
Bevordering Huisdierenwelzijn”. Zij heeft veel kennis, informatie en connecties 
in huis en wil ons graag adviseren waar nodig.  

- Wij zijn benaderd door kapsalon ’t Hoofdzaakje uit Amersfoort. Zij gaan in 
december een inzamelingsactie houden t.b.v. onze stichting. 
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Oktober 2015: 
- De stichting is benaderd door Cieka Galenkamp van VoedselFocus 

(voedselbank) Amersfoort. Zij vindt ons werk een geweldig initiatief en zou 
graag hebben dat wij de klanten van hen ook willen ondersteunen. Uiteraard 
nemen we dit aanbod graag aan en per half oktober nemen wij onze intrek bij 
VoedselFocus Amersfoort.  

November 2015: 
- Wij hebben contact gehad met Willemien Kool van Pet WelnessCenter in 

Amersfoort. Naar aanleiding van een bericht op hun Facebook-pagina, waarin 
zij aangaven te gaan verbouwen, vroegen wij of zij aan ons wilden denken 
mochten  ze met goederen blijven zitten. Helaas was dit niet het geval maar 
naar aanloop naar kerst wilden zij wel een inzamelingsactie voor ons 
organiseren. Klanten konden bij hun in de winkel spullen doneren en voor 
ieder gedoneerd artikel doneerden zij ook een artikel. 

- Op 27 november werden wij benaderd door EditieNL. Zij maakten die dag een 
item over dierenvoedselbanken en zochten een locatie waar ze een uitgifte 
mochten filmen. Ook deze kans hebben wij niet onbenut gelaten.  

- Op 28 november hebben wij een inzamelingsactie gehouden bij Jumbo 
Vathorst. De opbrengst was drie winkelwagentjes vol. Een mooi resultaat voor 
een eerste inzamelingsactie. 

- In november hebben wij voor het eerst pakketten uitgedeeld aan cliënten van 
VoedselFocus Amersfoort  

 
December 2015: 

- Door onze samenwerking met VoedselFocus Amersfoort stijgt ons 
cliëntenbestand explosief. Wij begonnen dit jaar met 9 cliënten, aan het eind 
van december staat het aantal cliënten op 60. 
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Publiciteit 

 
Naar aanleiding van een bericht op Facebook in augustus zijn wij benaderd door een 
journalist van het AD Amersfoortse Courant. Hij heeft een mooi artikel over onze 
stichting geschreven, wat heeft gezorgd voor meer bekendheid in de regio.  

Dit artikel is ook terecht gekomen bij de redactie van RTV Utrecht. Zij hebben ons 
benaderd voor een telefonisch interview op de radio. Daar hebben wij uiteraard aan 
meegewerkt. Ook hebben zij een artikel op hun website geplaatst.  

Toen wij samen gingen werken met VoedselFocus Amersfoort heeft daar ook een 
artikel van in de krant gestaan, wederom in het AD Amersfoortse Courant.  

Wij hebben verschillende bedrijven benaderd met de vraag of zij ons willen 
ondersteunen door middel van donaties (dierenvoeding), maar ook met de vraag of 
wij bij hen welkom zijn voor een inzameling. Hier kwamen wisselende reacties op, 
maar we hebben een mooi aantal positieve reacties gekregen waardoor we 
inzamelingen kunnen gaan plannen.  

EditieNL heeft een item gewijd aan de opkomst van dierenvoedselbanken in 
Nederland. Zij zijn bij ons langs geweest om ons werk te filmen, en om een van onze 
cliënten te interviewen.  

Bij onze inzamelingsactie bij de Jumbo is Vathorst TV langs geweest, zij hebben 
opnames gemaakt en een interview gehouden.  

Er was een oproep op Facebook van iemand die een filmpje wilde maken voor haar 
sollicitatie bij een landelijke omroep. Zij vond onze stichting een mooi onderwerp en 
is 2 keer bij ons geweest om een soort promotiefilmpje op te nemen. Zij heeft het 
gemonteerd, en samen met andere onderwerpen gebruikt voor haar sollicitatie. Het 
filmpje is op Youtube beland en is door veel mensen gedeeld, wat voor bekendheid 
heeft gezorgd voor de stichting.  

Social media is sowieso een heel fijn platform om reclame te maken hebben we 
gemerkt. Berichten kunnen makkelijk worden gedeeld, er kan op worden gereageerd, 
en op die manier bereikt het veel mensen.  

Uiteraard zijn wij heel blij met alle publiciteit, want we merken duidelijk dat het 
helpt. Er komen meer donaties binnen, maar ook meer aanmeldingen van mensen 
die onze hulp nodig hebben. Zij weten ons nu ook beter te vinden.  
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Externe contacten 
 

Wij hebben vlak na onze oprichting contact gezocht met Stichting Bevordering 
Huisdierenwelzijn. Zij hebben ons de nodige adviezen kunnen geven, en hebben een 
link naar onze website geplaatst. Als zij dierenvoeding aangeboden krijgen vanuit 
onze regio sturen ze ons een mail, zodat wij het voer dan op kunnen halen.  

Zoals eerder genoemd hebben wij veel contact met VoedselFocus Amersfoort, dankzij 
de samenwerking is ons cliëntenbestand enorm gegroeid, en kunnen wij meer 
mensen helpen. Ook zij krijgen vaak donaties met dierenvoeding, welke wij dan op 
kunnen halen. Zelf doen zij er niets mee.  

Wij hebben veel contact met onze collega’s van Dierenvoedselbank Midden-
Gelderland en Dierenvoedselbank Utrecht. Daarnaast kunnen wij regelmatig 
dierenvoeding ophalen bij Dierenbeschermingscentrum Amersfoort.  

Met een aantal dierenwinkels en dierenartsen in de regio hebben wij contact. Zij 
benaderen ons zodra zij producten over hebben welke ze niet meer gebruiken. In 
overleg kijken wij dan wat wij nodig hebben en halen het dan op. In het geval van 
dierenwinkels gaat het om allerlei producten, bij dierenartsen halen wij 
dierenvoeding op en anti-vlooienmiddelen en ontwormingstabletjes. 
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Interne organisatie 

 
Het bestuur van Stichting Dierenvoedselbank Amersfoort e.o. bestaat uit 3 personen, 
de voorzitter, de penningmeester en de secretaris. 
De voorzitter doet het meeste werk, zij is aanwezig bij de uitgifte van de pakketten. 
Dit doet ze samen met vrijwilligers. Daarnaast neemt zij de meeste communicatie op 
zich, samen met een van de vrijwilligers, is ze aanwezig bij evenementen en 
inzamelingen en heeft ze contact met de cliënten. De penningmeester werkt op de 
achtergrond, en springt bij waar nodig. Hij neemt ook vervoersklussen op zich en 
helpt vaak mee bij inzamelingen en evenementen. De secretaris is aanwezig bij 
evenementen en helpt ook met het vervoeren van goederen. Zij komt ook vaak met 
heel goede ideeën om de stichting te promoten, werkt deze uit, en zorgt dat alles 
goed loopt. Daarnaast doet ieder bestuurslid natuurlijk waar hij of zij voor aangesteld 
is.  
Naast de bestuursleden hebben wij zo’n 10 vrijwilligers in dienst. Er is weinig verloop, 
waar wij erg blij mee zijn, want het is lastig om goede, betrouwbare krachten te 
vinden. Iedereen zet zich volledig in voor het werk dat wij doen, en we hebben een 
hecht team. De vrijwilligers (m.u.v. bestuursleden) werken gemiddeld zo’n 6 uur per 
maand, uitzonderingen daargelaten. 
Uiteraard werkt iedereen bij ons vrijwillig mee, niemand krijgt betaald. Wel zorgen 
wij voor koffie/thee en iets lekkers als we aan het werk zijn. We willen gaan proberen 
om jaarlijks een uitje voor de vrijwilligers te organiseren.  
De vrijwilligers helpen met het klaarmaken van de pakketten die wij uitdelen, ze 
helpen bij de uitgiftedagen, maar ook bij inzamelingen, bij het vervoeren van 
goederen, en bij alle andere voorkomende werkzaamheden.  
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Financiën 
 

Jaarrekening 2015  

  

Opbrengsten  

Inkomsten uit verkochte producten 20,00 

Inkomsten uit donaties 65,00 

Inkomsten uit inzamelingsacties 8,70 

  
Totaal baten 93,70 

  

Kosten  

Promotiekosten 0,00 

Algemene kosten 0,00 

Aanschaf dierenvoeding/benodigdheden 16,04 

  

Totaal lasten 16,04 

  

Bruto resultaat 16,04 

  

Belastingen 0,00 

  

Netto resultaat 77,66 
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Conclusies en aanbevelingen 

 
Ons doel voor komend jaar is om een ruimte te vinden waar wij ons werk kunnen 
gaan doen. Het is mooi dat we nu bij VFA terecht kunnen, maar het is niet praktisch.  

Komend jaar gaan we de ANBI-status aanvragen, en we gaan ons aanmelden bij 
Stichting Dierenlot. Zij kunnen ook veel voor ons betekenen.  

Wij gaan komend jaar meer inzamelingen houden, en zullen ook aanwezig zijn op 
evenementen. Uiteraard willen wij zoveel mogelijk mensen proberen te helpen, maar 
daarvoor hebben we ook veel donaties nodig, zowel geldelijk als in goederen. Hier 
zullen we ook veel aandacht aan gaan besteden.  

  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


